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Abstract (en)
[origin: WO9114999A1] A container (10) for receiving bank notes in a bank note dispensing device has a closable housing (12) with an intake
opening (20) for the bank notes. Two driven, co-operating draw-in rollers (22, 24) in the region of or in the intake opening (20) delimit a draw-in gap
(26) through which bank notes are drawn in. The device comprises a plurality of compartments (I to V, 48) for receiving bank notes. The receiving
openings of the compartments (I to V, 48) can be optionally connected to the draw-in gap (26).

Abstract (fr)
Un récipient (10) pour la réception de billets de banque dans un distributeur de billets de banque comporte un boîtier à fermeture (12), lequel a un
orifice d'entrée (20) pour les billets. Deux rouleaux d'alimentation à entraînement (22, 24) placés dans ou près de l'orifice d'entrée (20) délimitent
une fente d'introduction (26) et coopérent pour l'introduction de billets de banque. Ledit récipient comporte une pluralité de casiers (I à V, 48) pour la
réception des billets de banque, chacun des orifices de réception des casiers (I à V, 48) pouvant être mis en relation avec la fente d'introduction (26)
de manière sélective.
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